
Teknik- og Miljøforvaltningen 

TMF MKB Sekretariat (5945)  

Besvarelse vedrørende belysningen ved Sporsløjfen 

Medlem af Borgerrepræsentationen Jonas Bjørn Jensen (A) har den 16. 

september 2021 stillet følgende spørgsmål til adm. direktør Søren Wille 

og teknik- og miljøborgmester Ninna Hedeager Olsen om lys i 

lygtepælene på sporsløjfen og stien langs B93s anlæg.  

Spørgsmål 

Hvorfor er der ikke lys i lygtepælene på sporsløjfen og stien langs 

B93s anlæg? 

Hvornår forventes det at der kommer lys? 

Svar 

På baggrund af ovenstående forespørgsel har Teknik – og 

Miljøforvaltningen 17. september 2021 rettet henvendelse til 

kommunens driftsentreprenør for at få klarhed over de forhold, der 

spørges ind til. På den baggrund er det kommet til forvaltningens 

kendskab, at der er tale om en driftsfejl grundet gravearbejde, som er 

kommet for tæt på belysningens master og kabler. Forvaltningen vil gå i 

dialog med graveentreprenøren om situationen med henblik på 

hurtigst muligt at få belysning på strækningen til at virke igen. 

Svaret er offentligt tilgængeligt på kk.dk/artikel/spørgsmål-til-teknik-

og-miljøudvalget. 

Med venlig hilsen 

Henriette Hall-Andersen 
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